
Hej! 

DET ÄR NÄRA NU. Tyvärr nådde vi inte riktigt fram till 75 avtal förra veckan. Det blev 
71. Jag är dock säker på att flera är på ingång. Så tillsammans med Lidéns har vi enats 
om att köra igång projektet. Det första som händer nu är att jag har ett möte med Lidéns 
projektledare Tobias Berggren och entreprenören Optomeras representant Urban Wiklund 
tisdag kommande vecka. Jag räknar då med att vi tillsammans upprättar en tidsatt plan för 
grävning och inkoppling. Jag återkommer så snart som möjligt med uppdatering i den 
delen. 

Under tiden hoppas jag att Ni som ännu inte skickat in avtalen eller bestämt Er gör det så 
snart som möjligt. Det kommer bli väsentligt dyrare att koppla på i efterhand. 

Bästa hälsningar, 
Matts Back  för Projektgruppen Fiber i Länna
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